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INTERPELACJA 
Dotyczy: Przeprowadzenia działań o charakterze edukacyjnym i ekologicznym na trzech cmentarzach 
miejskich. 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Ograniczanie produkcji odpadów oraz wprowadzanie energooszczędnych rozwiązań należy wprowadzać 
szeroko, nie pomijając pozornie nieistotnych miejsc. Jednym z dużych „producentów” niesegregowanych 
odpadów są nekropolie, z których część jest w zarządzie Miasta. Z drugiej strony, ekonomia współdzielenia 
staje się coraz bardziej popularna, czego świadectwem są liczne „grupy śmieciarkowe” i lodówki społeczne.  

Proszę o informację jakie działania mające na celu zmniejszenie ilości odpadów oraz zużycia energii zostały 
wprowadzone na łódzkich cmentarzach miejskich. 

• Kiedy zostaną podjęte działania edukacyjne i informacyjne mające na celu zachęcanie mieszkańców 
do ograniczenia wykorzystywania plastikowych kwiatów, wieńców i zniczy?  

• Czy na wszystkich cmentarzach funkcjonują półki do wymiany zniczy? 
• Czy na cmentarzach miejskich wprowadzono segregację odpadów, ze szczególnym uwzględnieniem 

pojemników na odpady bio, które mogą trafić do miejskiej kompostowni? 
• Czy zostało przeprowadzona wymiana oświetlenia alejek na lampy LED/ solarne w celu ograniczenia 

zużycia energii? Jeśli nie, na kiedy jest planowana i czy w ogóle? Czy szacowano koszty takiej 
operacji?  

• Czy prowadzona jest współpraca z łódzkimi kwiaciarniami w celu odzysku przedmiotów typu bazy dla 
wieńców, stojaki na wieńce itd.? 

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




